
U Beogradu 
28.01.2018. godine 
 

REDOVNA SKUPŠTINA TENISKOG SAVEZA BEOGRADA 
 

ZAPISNIK 
 
 Skupštinu je otvorio predsednik TSB Milan Slavković. Na osnovu člana 28 Statuta TSB 
predsednik predsedava skupštinom i konstatuje kvorum na osnovu prispelih ovlašćenja klubova i 
prebrojanih glasova. Za zapisničara je predložio generalnog sekretara TSB Nemanju Dervišević, za 
verifikacionu komisiju su predloženi Petar Djukić (TK Djukić) i Nemanja Plavšić (TA Tipsarević), a za 
overivače zapisnika Dejan Kojić (TA Tipsarević) i Marija Zarić (TK Victoria).   
 
Predlog je jednoglasno usvojen. 
 
Verifikaciona komisija je izvršila uvid u glasove. Ustanovljeno je da je od 44 registrovana kluba za 
2017 godinu prisutno 30 klubova čime su stečeni uslovi za nastavak Skupštine pošto postoji 
neophodna većina. 
 
Nakon što je ustanovljena neophodna većina predsednik je pročitao Dnevni red: 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Izbor predsedavajućeg, zapisničara, verifikacione komisije i overivače zapisnika 
2. Usvajanje predloga dnevnog reda 
3. Usvajanje zapisnika sa prethodne skupštine 
4. Usvajanje izveštaja o radu u 2017. odini (uključuje finansijski i ostale izveštaje) 
5. Usvajanje budžeta za 2018. godinu i plan rada za 2018 godinu 
6. Razno 

 
 
Nakon pročitanog dnevnog reda predsedavajući je pitao prisutne da li imaju predlog promene ili 
dopune dnevnog reda. Pošto niko nije imao predlog, dato je na glasanje. 
 
Predlog dnevnog reda je jednoglasno usvojen sa 30 glasova. 
 
 
Treća tačka dnevnog reda - Usvajanje zapisnika sa Skupštine održane 21.02.2017. godine 
 
Otvorena javna rasprava. Pošto se niko nije javio za reč, predsednik je dao na glasanje.  
 
Zapisnik sa Skupštine održane 21.02.2017. godine je jednoglasno usvojen sa 29 glasova i sa jednim 
uzdržanim klubom TK Vidovdan.  
 
Četvrta tačka dnevnog reda -  izveštaj o radu za 2016. godinu 
 
Pod ovom tačkom spadaju:  

- Izveštaj takmičarske komisije 
- Izveštaj komisije tenis 10s 
- Izveštaj stručne komisije 
- Izveštaj Nadzornog odbora 
- Finansijski izveštaj za 2017 godinu 
- Kompletan izveštaj o radu TSB u 2017 godinu. 

 
 



Izveštaj stručne komisije 

Predsednik stručne komisije Ivan Petković (Tk Haron) – Stručna komisija je u ovoj godini pokrenula 

ono što je zamislila, a to su kampovi. Na kampovima su učestvovali najbolji takmičari iz Beograda. 

Kamp je najviše uspeo do 12 godina. Od Novembra je uveden i kamp do 10 godina. Sto se tiče kampa 

do 14 godina nije zaživelo jer je potrebno veliko angažovanje kluba oko poziva tj. administracije. U 

najavi je i kamp do 16 godina jer se sve više klubova javlja za kampove. Kamp je naišao na pozitivnu 

atmosferu kod svih i iz tog razloga ne treba prekidati. Stručna komisija smatra da što se tiče trenera- 

kriterijumi treba da se definišu, a to znači da treba naći praktičnije i konkretnije rešenje u odnosu na 

prethodnu godinu. 

Sugestije na izbor sportiste Rang lista TSB je izgubila na jačini pravilom TSS-a da na II kategoriji nema 

pravo učešća prvih 10 i na III nema pravo učešća prvih 20 sa rang liste TSB. Ovim najbolja deca iz 

Beograda budu izostavljena na godišnjoj dodeli priznanja. 

Komisija 10s 

Dejan Kojić (Predsednik komisije tenis10s) – u prvoj polovini se nije ništa radilo iz razloga što se nije 

znalo sa kojim stručnim trenerim će se raditi škole tenisa. Tako da se krenulo od juna meseca gde 

smo imali veliku posećenost po tržnim centrima. Smatra da ovakve promocije treba raditi ne vezano 

za feed back. Jer za razliku od drugih sportova mi predstavljamo tenis na svim lokacijama, a naročito 

zimi po tržnim centrima. Klubovi nisu zainteresovani za svoje reklamiranje, a trenutno bi pohvalio 

trenere iz Beogradskog kluba jer je jako važno i za trenere da nauče kako pristupiti deci ovog uzrasta. 

Klubovi treba da uzmu veću angažovanost u celom našem radu i da u narednih 5 godina radimo 

konstantno, napravimo plan i da radimo u što većem obimu. Treneri koji su angažovani od strane 

TSB-a  je fenomenalna stvar jer na ovaj način možemo da pokrijemo sve manifestacije. Uz veća 

sredstva treneri bi više radili za TSB. Ovim pozivam IO TSB da animira klubove ili ide od kluba do kluba 

da vidi u čemu je problem da ne šalju svoje trenere na promocije. 

 

Nikola Vučetić (TK Sani) – Smatra da je prevelika potrošnja energije u odnosu na efekat koji se stvara.  

 

Predsedavajući – Smatra da svi pričaju ispravno ali da je najbolja reklama od usta do usta. Najbolja 

kampanja je po vrtićima i školama, a tu je jako slaba odazvanost. Predlog je da pod tačkom razno 

vidimo kako da animiramo. U 2017 smo uložili 300.000,00 dinara u montažni teren koji je sada trajno 

vlasništvo TSB-a, delimo priveske i balone. 

 

Vladimir Borovac (Beogradski TK) – Kampanja nije ništa donela ali smo i dalje u sve uključeni i želja 

nam je da mlade trenere uključimo. Krajnji cilj je promocija tenisa i da se deca bave tenisom. Kroz te 

promocije će neko doći u klub.   

 

Takmičarska komisija  

Viktoru Bubanj (Predsednik takmičarske komisije) - Prošle godine je bilo planirano 200 turnira. Na 

žalost otkazano je 14 turnira i to 13 turnira u ženskoj konkurenciji. Razlog otkazivanja je kasno 

objavljivanje kalendara. Smanjuje se broj prijavljenih na turnirima ali neznatno. Jako važno je bilo da 

je promenjen sistem bodovanja na regionalnim turnirima i to do 30%. U Beogradu je u početku bilo 

negodovanja zbog toga ali se kasnije stabilizovalo. Cilj takmičarske je bilo da bude u svakoj 

konkurenciji po dva turnira čime bi takmičari mogli da biraju koji će turnir da igraju. Kada se održava 

više kategorija u Srbiji da kod nas bude niže kategorije turnir. Na ovaj način bi lošiji igrači mogli da se 

takmiče i da dodju do nekog boda. Cilj TSS je da zabrani turnire u Beogradu kada se igraju u drugim 

regionima iz razloga da ne bi turniri TSS i u drugim regionima turniri bili slabo posećeni. Svakako 

takmičari iz Beograda su slabo išli na turnire van Beograda. Takmičarska komisija će videti u 

narednom periodu kako da se naprave nove vrste takmičenja. 



Finansijski izveštaj za 2017  

Predsedavajući je pročitao prihode i rashode dobijene od grada i sopstvene prihode. Kvartalno su se 

dostavljali izveštaji sekretarijatu za sport i omladinu grada Beograda kao i ostali izveštaji. Odluke su 

se donosile na sastancima. Od grada Beograda smo dobili povećanje u iznosu 400.000,00 dinara u 

odnosu na 2016 godinu i drugi deo je za sportske stručnjake smo dobili 1.800.000,00 dinara. Što je 

ukupano 5.800.000,00 dinara redovnih sredstava plus za trofej Beograda 595.000,00 dinara. Od 

Grada smo ukupno dobili 6.395.000,00 dinara. Potpisali smo sponzorski ugovor sa dobavljačem za 

sportsku opremu Head na 3 godine gde godisnje kupujemo 100 kartona loptica, a 100 kartona 

dobijamo. Na ovaj način imamo uštedu koja će se u velikoj meri prebaciti na beogradske kampove. 

Beogradski kampovi su ocenjeni sa najvisom ocenom. Velika takmičenja – Futures turniri se prvi put 

od 2003 godine nisu organizovali u Beogradu. 

 

Izveštaj Nadzornog odbora  

Clan nadzornog odbora Nikola Vučetić (TK Sani) – zajedno sa generalnim sekretarom je prošao stavku 

po stavku za 2017 godinu.  

Na osnovu uvida i analize  raspoložive  dokumentacije, Nadzorni odbor TSB-a  zaključuje da je 

materijalno - finansijsko poslovanje TSB-a tokom 2017. godine bilo u skladu sa zakonom i blago 

izmenjenim finansijskim planom za 2017. godinu. 

Godišnji izveštaj o radu za 2017 godinu sa obrazloženjem o realizaciji programa koji je finansiran 

sredstvima od sopstvenih sredstava je jednoglasno usvojen sa 29 glasa i sa jednim uzdržanim glasom 

(Tk Vidovdan). 

Godišnji finansijski izveštaj sa obrazloženjem o realizaciji programa koji je finansiran sredstvima 

gradskog budžeta za 2017 godinu je jednoglasno usvojen sa 29 glasa i sa jednim uzdržanim glasom  

(Tk Vidovdan). 

Peta tačka – Usvajanje budžeta za 2018. godinu i plan rada za 2018 godinu 
 
Ovom tačkom je predviđen:  

- predlog programa Saveza za 2018. Godinu koji se kandiduje za finansiranje sredstvima 
gradskog budžeta 

- usvajanje Kriterijuma o raspodeli budžetskih sredstava za 2018 godinu za program rada sa 
sportskim talentima 

 
Takodje u planu je i: 
        -  TENISKI TURNIRI-Otvorena i zatvorena prvenstva Beograda – 1.729.113,00 
        -  MASTERS TURNIRI-završni turnir za najboljih 8 sa liste TSB – 271.623,00 
        -  TURNIRI NA TK CRVENA ZVEZDA – ETA 14 i ITF 16 (međunarodni turniri) – januar 2018 - 
200.000,00  
        -  TROFEJ BEOGRADA – KUP nada do 9, 11 i 13 godina (međunarodni turnir) – jul 2018 
        -  TROFEJ BEOGRADA- ETA turnir do 12 godina (međunarodni turnir) – decembar 2018 
595.000,00 dinara 
        -  TENIS 10 S program- promocija mini tenisa, novog pristupa učenju tenisa i takmičenju za decu 
do 10 godina usaglašenog sa ITF-om - 484.000,00 dinara 
        -  PODRŠKA FUTURSIMA- koji se održavaju u Beogradu Jun – Jul 2018 - 650.000,00 dinara 
Na žalost u 2017 godini prvi put od 2003 nije se organizovalo u Beogradu. Izostanak sponzora je 
učinio da je Beograd uskraćen za jedno ovako veliko takmičenje. Da podsetimo Novak Djokovic je na 
ovom turniru započeo svoj put ka vrhu svetske rang liste. Te 2003 sa svega 16 godina osvojio je svoj 
prvi profesionalni turnir koji se igrao u TK Crvena Zvezda. Nadamo se da će i ostali perspektivni 
teniseri krenuti u 2018 godini tim putem počev od Miomira Kecmanovića koji je u 2017 proglašen za 
najboljeg juniora sveta.  



- PODRŠKA FED I DAVIS CUP-u kada se održavaju u Beogradu 
- BESPLATNA škola tenisa tokom letnjeg raspusta 118.080,00 
- TEHNIČKO usavršavanje sajta i programa za prijavu i odjavu igrača 
- MANIFESTACIJA - podela nagrada najboljim teniserima Beograda 
- ORGANIZACIJA REKREATIVNIH TURNIRA 
- RAD SPORTSKIH ŠKOLA – mart – oktobar 2018 – 320.800,00 
- BEOGRADSKI KAMP – april - septembar 2018 – 400.000,00 
- PLATA I HONORARI – januar- decembar 2018 – 676.384,00 

 

Redovna sredstva  6.000.000,00 

Trofej Beograda 595.000,00 

Velika Takmičenja 650.000,00 

Ukupno: 7.245.000,00 

 
 

- Predloga programa Saveza za 2018. godinu koji se kandiduje za finansiranje sredstvima 
gradskog budžeta je jednoglasno usvojena sa 28 glasova i 2 uzdržana glasa TK Vidovdan i TK 
Sani. 

- Usvajanje Kriterijuma o raspodeli budžetskih sredstava za 2018 godinu za program rada sa 
sportskim talentima je jednoglasno usvojena sa 28 glasova i 2 uzdržana glasa TK Vidovdan i 
TK Sani. 

 

Šesta tačka – Razno 

Predlog 1. 
Predsedavajući – 2 člana IO TSB se nisu pojavljivali u 2017 godini i iz tog razloga predsednik predlaže 
skupštini da se zamene sa onima koji su aktivni I jedan član je podneo ostavku.  
 
Predlog je jednoglasno usvojen. 
 
Predlog za nove članove IO TSB su Marija Zarić (TK Victoria), Ivan Petković (TK Haron) i Miloš Pavlović 
(TK Topaco). 
 
Predlog je jednoglasno usvojen. 
 
Predlog 2. 
Predsedavajući je izlagao kako je funkcionisao postupak za izbor sportskih stručnjaka. 
Ivan Petković (TK Haron) – nisu sporni kriterijumi već obaveze 
Predsedavajući je predložio da se ugovorom obavežu sportski stručnjaci za rad pri teniskom savezu 
Beograda da se dodata kriterijum - da budu aktivni u svim aktivnostima TSB-a, a i u svim drugim 
aktivnostima koji nisu navedeni. 
 
Predlog 3. 
Predsedavajući je dao predlog da se pomogne teniski entuzijasta Nenad Bukarica - Mali Igrači. Da se i 
dalje nastavi njegov rad za 50 eura na mesečnom nivou. 
 
Predlog je jednoglasno usvojen. 
 
Predlog 4. 
Kako unaprediti takmičenja? 
Nikola Vučetić (TK Sani) – napraviti anketu koji klubovi najbolje organizuju turnire. Napraviti prirodnu 
selekciju. Na ovaj način najbolji klub dobija prioritet za turnir, a najgori ne treba da organizuje 
turnire. 
 
Kako nije bilo više predloga pod tačkom razno predsednik IO TSB se zahvalio još jednom svim 
prisutnima na ukazanoj podršci i proglasio skupštinu zatvorenom. Skupština je zatvorena u 12:10. 



 
 

Zapisničar  Overivači zapisnika 
Nemanja Dervišević  Dejan Kojić 

   
   

   
Marija Zarić 

   
   

 
 

Predsednik IO TSB 
Milan Slavković 

 
 
 

  

 


